ENJOY ELEVATED PRIVILEGES AS YOUR SPENDING GROWS

If you accumulate 600,000 ifc Points or more in 2025, you will receive a valet parking badge on 8 July 2025 or 8 January 2026 while free limousine services will be credited to your CLUB ic account based on your entitlement date.

當2025年度累計達600,000或以上ifc積分,您將於2025年7月8日或2026年1月8日獲得 代客泊車服務換領證。此外,您的免費豪華轎車服務之電子禮券將於累積滿600,000或以上 ifc積分當天,自動存入會員之CLUB ic帳戶中。

| Accumulated ifc Points 累積ifc積分 | Valet Parking Service [▲] 代客泊車服務 [▲] | Additional Rewards ⁻ 額外獎賞 ⁻ |
|-----------------------------------|---|---|
| 600,000+ | 6-month Free Valet Parking Service 半年免費代客泊車服務 | Free Limousine Service (4 single trips) 免費標車接送服務 (4次單程) |
| 800,000+ | Year-round Free Valet Parking Service 1年免費代客泊車服務 | |

- Valet Parking Badge is valid either until 30 June or until 31 December of a calendar year or of the next calendar year as specified on individual Valet Parking Badges. Members will be notified of their entitlement of Valet Parking via App push from the "ifc mall (Hong Kong)" applications. Each Member entitled to a Valet Parking Badge may register up to three (3) motor vehicle license plates registered under Member's name to enjoy Valet Parking within the validity period. Each Valet Parking Badge entitles the Member to enjoy complimentary valet parking service for four (4) consecutive hours once per day within its validity period. Parking exceeding four (4) hours per day will be charged in cash at HK\$60 per hour. Valet Parking Badge cannot be used in conjunction with other valet parking coupons or gift vouchers provided by ifc. Other terms and conditions apply.
 "Upon accumulation of 600,000 or above ifc Points, e-tickets of 4 single limousine trips will be credited to the CLUB ic account of
- ~Upon accumulation of 600,000 or above ifc Points, e-tickets of 4 single limousine trips will be credited to the CLUB ic account of eligible members and members will be notified via SMS within 10 days. Free Limousine Service redeemed between 1 January and 30 June will be valid till 31 December in the same calendar year; Free Limousine Service redeemed between 1 July and 31 December will be valid till 30 June in the following year.
- ◆泊車證有效期為該年或翌年的6月30日或12月31日,有效期列明於個別泊車證上。會員將透過「ifc mall (Hong Kong)」應用程式之推送通知,得知自己已達享用代客泊車服務資格。每位合資格樂領代客泊車器之會員可登記最多三(3辆賣員本人之登記車籍的車牌。每張代客泊車證可為會員提供每日一(1)次連續四(4)小時免費代客泊車服務。如泊車時間逾四(4)小時,其後每小時須以現金繳付港幣六十(60)元之泊車費用。代客泊車服務不可與近所提供之其他代客泊車優惠券或權券共同使用。受其他條款及細則約束。
- ~當會員票積滿600,000或以上ifc積分,ifc將於10天內透過短訊透知會員已達享用免費轉車接送服務資格,並將4次單程免費轉車接送服務之 電子禮券存入會員之CLUB ic帳戶中。於1月1日至6月30日獲得的轎車接送服務須於同年12月31日或以前兑換及使用;於7月1日至12月31日 獲得的轎車接送服務須於下─年度6月30日或以前兑換及使用。

Starting mid January 2026, members will be required to redeem a 6-month or 1-year Valet Parking Badge using available ifc Points through the "ifc mall (Hong Kong)" iPhone/Android applications. Further details including the required ifc Points will be announced later.

由2026年1月中旬,會員需在「ifc mall (Hong Kong)」iPhone/Android應用程式以可用ifc積分換領半年或一年代客泊車證,所需要的積分及詳情將稍後公佈。